
 

Referat fra menighetsråd, Strusshamn menighet 

Dato: 14.01.2025 

 

Tilstede: Frode Eriksen, Jørgen Petersen, Thor Leutchen-Lehn, Serine Ødejord, Torbjørn Dall-Larsen, 

fast vara Ole Andreas Smette, pastor David Skutlaberg 

Meldt forfall: Reidun Walderhaug 

                                                                                                                                                                                                                                                    

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar/ 

1/2025 Godkjenning av møteprotokoll fra møte 10.12.24 
Referatet godkjennes. 

Jørgen/Frode 

2/2025 Gudstjenester siden sist:  
- Julegudstjenester:  
- Gudstjenester søndag 22. og 29.12 ble kuttet. Vil vi gjøre 

det samme neste år? Vi ser hvordan det ligger an neste 
høst.  

Kommende gudstjenester: 
- Konfirmantundervisningen har begynt. Konfirmantene 

skal delta på gudstjenestene fremover.  
- Credogudstjeneste i februar (med gospelkoret) og i mars.  
- Det er behov for flere i søndagskoleteam fremover, 

dersom det skal være søndagsskole hver søndag.  
Gudstjenesteforordningen skal gjennomgås av biskopen. Det er 
ønske at menighetsrådene sammen med stab skal lage en 
uttalelse om dette innen utgangen av mai.  

David 

33/2024 Nytt flygel i Strusshamn kirke 
- Status: Flygelet er på plass. Fellesrådet har betalt for alt. 

Vi har så langt betalt inn 91.000 til fellesrådet. Den 
resterende summen betales inn innen fem år.  

- Søknader om støtte: Vi har fått 60.000 i gaver så langt. Vi 
venter på svar fra Sparebanken Vest og SR-bank.  

- Spleis: Vi vurderer å opprette en ny spleis for å samle inn 
penger til flygelet.  

- Hermund ønsker å arrangere konsert til innvielse av 
flygelet.  

Frode 
Thor 

57/2024 Romplan for de tre menighetssaler og kirke forøvrig. Serine er på 
saken, sammen med kirkeringen. Noen fra staben vil også 
involveres.  

Serine 
Reidun 

58/2024 Budsjett: Frode og Bernt Johan har laget et forslag til budsjett for 
2025 som vil vedtas på neste møte. Vi går gjennom forslaget. 
Målet er at vi går i null.  
Regnskapet for 2024 er enda ikke helt klart, det vil trolig 
foreligge til neste møte.  
 
I forbindelse med kollekt, kan det fortelles litt mer om hvem/hva 
kollekten går til. Om det er til eget arbeid, kan vi fortelle en kort 

Frode 



historie om hva pengen har gått til tidligere, eller historie fra en 
organisasjon som vi støtter.  
 
Hvordan promoteres utleie av menighetssal, f.eks. til 
minnesamvær etter gravferd? Leies det kun gjennom 
begravelsesbyrået, eller skjer det også privat? Går det an å få 
mulighetene til utleie bedre ut? Hva er dagens praksis? Er prisen 
gjort kjent? 

59/2024 Kunstverk kirkerom. Kontrakt er inngått. Det blir trolig ferdig ila. 
høsten -25. Kunstavgift (for menighetssal) må betales i starten av 
februar.  

Frode 

3/2025 Kjernesaker for 2025? 
- Team – generelt arbeide med frivillige. 
- Prioritering av aktivitet etter kommunens tildeling ble 

mindre for 2025.  

Alle 

4/2025 Bønnemøter, mail fra Arne Bygstad 04.01.25 
Felleskirkelige bønnemøter 

Frode 

5/2025 Evt 
- Budsjett for Askøy kommune 2025. 
- Brøyting: Kirkeverge har informert om dette.  
- Kulturfest Askøy 2025: Dette vil vi uttale oss om neste 

møte.  
- Konsert om «Den evige kongen» i 2025, i Tveit menighet.  
- Fellessamling Askøy 24.01.25: Menighetsråd og stab.  
- Møte sammen med Follese bedehus ved et kommende 

menighetsrådsmøte? Dette kommer vi tilbake til på 
neste møte.  

Frode 

 

Neste møte i MR: 18.02. 18.03. 29.04. 03.06. 


